
آیا فاسقتر از رسانههای بیگانه شما فاسقی را سراغ دارید!؟
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متن پرسش

با عرض سلام: آقای طاهرزاده بی مقدمه حرف اصلیم رو بگم، چرا و چرا و چرا سعید طوسی که ۱۰

شاکی خصوصی داشت و حالا دیگه معلوم شده که مقصره چون پرونده تشکیل شد، به چه دلیل تبرئه

شد؟ به نظر شما نباید فاتحه قوه قضاه رو خوند؟ آیا واقعا چون قاری بیت رهبری بوده تبرئه شده؟

واقعا من ناامید شدم به خاطر این اوضاع و با عرض پوزش اگه شما هم بخواهید توجیه کنید از شمام

ناامید میشم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: فکر نمیکنم قوهی قضائیه در این موارد تحت تأثیر جریانی باشد که

رسانههای بیگانه میگویند. شاهدان دلیل کافی بر ادعای خود نداشتند، قاضی در این مورد کاری جز

تکیه بر ادله نمیتواند بکند. از کجا که اصل جریان برای بیابروکردن دفتر رهبری مشکوک نباشد!

بهخصوص که رسانههای دشمن به طور غیر معمول به این امر دامن میزنند. حال آنکه به ما دستور

نُوا»  اى كسانى كه ايمان آورده ايد، اگر فاسقى هَا الَّذِينَ آمَنُوا إِن جَاءكُمْ فَاسِقٌ بِنَبَأٍ فَتَبَيَّ دادهاند: «يَا أَيُّ

برايتان خبرى آورد، نيك وارسى كنيد (الحجرات/6 ) آیا فاسقتر از رسانههای بیگانه شما فاسقی را سراغ

دارید!؟ موفق باشید  


